
  
  

 

 

Referat 
 

Ordinært bestyrelsesmøde onsdag den 7. februar 2024 kl. 18.00 i Bøgeskovhallen  
 
Deltagere: 

Poul Skovmark Jørgensen (PSJ) 

Michael Luther Holm (MLH) 

Kim Ankersen Strøm (KAS) 

Lene Adamsen (LAD) 

Poul Sørensen (POS) 

Lasse Svane Weimar (LSW - Halinspektør) 

Tinna Hvalkof (TIH) 
 
Afbud: 

- 
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Alle 

 

Godkendelse af referater  

Best. møde d. 13. december 2023 

 

Godkendt 
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MLH 

Formanden 

A)  Taletid til udvalgsrepræsentanter 

B)  Årsplan/-hjul 2024-25 

C)  Nyt låsesystem fremadrettet 

D)  Foreningstider i hallen (Før/efter) 

E)  Kaffeautomaten 

F)  Visioner i bestyrelsesarbejdet 

G)  Opdatering af hjemmeside + div. 

 

A) Peder Tind og David Gulløv fra Kultur- og 
idrætsudvalget aflagde Bøgeskovhallen 
et besøg. De spurgte ind til hvordan det 
går og hvad der udfordrer og bekymrer? 
LSW takkede for tilskuddet til nyt 
nøglesystem, som er blevet installeret og 
afsluttet. 
Timebillet til 30,- kr. pr. person lanceres i 
uge 8.  
Sammenspillet med andre haller er godt. 
Vi kan ikke se fordelen ved 
ConnectSport, pengene kan bruges 
bedre.  
Vi har et budget i balance grundet 
motionscentret.  
Ift. bygningen har vi høje udgifter til 
varme.  
Et bredt flertal af byrådets partier er 
blevet enige om en vision for 
kommunens udvikling. En af visionerne 
er at skabe unikke oplevelser 365 dage 
om året. Oplevelser der binder byens 
borgere sammen og som gør Fredericia 
til et attraktivt sted at bo. Det kræver 
samarbejde med både erhvervsliv, 
foreningsliv, kulturliv, borgere og mange 
andre. Kasper Findahl - Kultur og 
Idrætschef kan kontaktes.  



  
  

 

Samarbejde med caféen i Fredericia 
Idrætscenter. Jacob Falkenby – leder af 
Fredericia Idrætscenter kan kontaktes. 

B) Hallernes fællesmøde d. 24. april 2024. 
PSJ deltager i stedet for Michael. 
Generalforsamlingen i 2025 ændres til 
mandag d. 24. februar 2025.  
MLH tilretter årsplan 2024-2025 og 
sender den ud.  

C)  Frem til næste bestyrelsesmøde går 
bestyrelsen i tænkeboks ift. hvad vi kan 
bruge det nye låsesystem til.   

D)  Indenfor den tid man lejer hallen, indgår 
opsætning og nedtagning af rekvisitter. 
Bestyrelsen bakker op om dette.  
Hallen lejes ikke ud mindre end ½ time.  

E)  Vi fortsætter brugerbetaling på 6,- kr. pr. 
kop.  

F)  Det er en proces der fortsætter og tages 
op på næste bestyrelsesmøde.  

G)  Hjemmeside – opsætning og billeder 
trænger til et serviceeftersyn. Det blev 
besluttet at der indkøbes en 
programpakke, så hjemmesiden løbende 
opdateres ved behov.  
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LSW 

Halinspektøren 

A)  Status på nyt låsesystem 

B)  Halbooking / Belægning 

C)  Gennemført vedligeholdelse 

D)  Planlagt vedligeholdelse 

E)  Prisliste 

F)  Diverse 

 

A) Er afsluttet. Der skal dog indkøbes 
udtrykskontakter til alle online døre, der 
mangler samt to kameraer.  

B) Primetime fra 16 – 21, alt er booket på 
nær to timer om torsdagen.  

C) Alt ventilation 
D) Murer kommer og ordner fuger og små 

revner.  
Pedan kommer og laver servicetjek på 
maskiner i motionscenter i uge 7.  
Der er lavet aftale på servicetjek af VVS. 
Der er lavet en fast prisaftale med 
elektrikeren. 
På næste bestyrelsesmøde gennemgår 
vi listen på serviceeftersyn.  

E) Prisliste kommer op på næste 
bestyrelsesmøde.    

F) Ingen bemærkninger 
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MLH 

Kassereren 

A)  Budget 2024 

B)  Regnskab BH 2023 

C)  Regnskab Støtteforening 2023 

D)  Brug af midler fremadrettet 

E)  Strøm- og varmeforbrug 

F)  Tilskud FK til nyt låsesystem 

A) MLH foreslår en post til branding og en 
post til arbejdsmiljø. Til næste 
bestyrelsesmøde gennemgår vi tallene 
for de to poster.  
Budgetudkast er gennemgået og 
godkendt.  

B) Regnskab underskrives digitalt og 
bestyrelsen modtager link fra revisor om 



  
  

 

 underskrift. Når I modtager mailen må I 
gerne underskrive hurtigst muligt. 

C) Regnskab gennemgået og godkendt. 
D) I samarbejde med kassereren 

uddelegeres der et beløb til 
motionscenter 25.000,- kr. (LAD), IT 
10.000,- kr. (KAS) og andre småting 
25.000,- kr. (LSW).  

E) Strøm- og varmeforbrug skal der kigges 
på, på sigt.  

F) Vi har fået 300.000,- kr. fra Kommunen.  
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LAD 

LSW 

Motionscenter 

A)  Medlemsstatus 

B)  Drift 

C)  Anskaffelser 

D)  Eventuelt 

 

A) Der er ca. 200 medlemmer. 
B) Er i balance.   
C) Løbebånd og crosstrainer er udskiftet d. 

7. februar 2024 
D) Det betyder meget at motionscentret er 

rent og at tingene bliver udskiftet når de 
går i stykker.  
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TIH 
MLH 

 

Støtteforeningen 

A)  Reklamesituationen 

B)  Kontingentudsendelse 

C)  Reklamefakturering 

 

A) Der er ikke solgt nogle reklamer skal 
gentænkes 

B) Tages op på næste bestyrelsesmøde 
C) Tages op på næste bestyrelsesmøde  
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MLH 

Generalforsamling 2024 

A)  Køreplan for generalforsamling 

B)  Fastsættelse af kontingent 2024 

C)  Årsberetning (Vedhæftet) 

D)  Forslag til vedtægtsændringer: 

• SF §7: Varsling sker på 

institutionens hjemmeside og 

sociale medier med 14 dages 

varsel. 

• BH §5: Regnskabet følger 

kalenderåret og regnskabet 

føres af institutionens kasserer 

og udarbejdes af en 

statsautoriseret revisor. 

E)  Hvem genopstiller? 

• MLH og LAD på valg 

• Tinna fortsætter som suppleant? 

F)  Bespisning 

G)  Kassererposten 

 

A) Er sat i værk og annonceret.  
B) Kontingentet vedbliver på 75,- kr.   
C) MLH rundsender beretningen når den er 

færdig. 
D) Det blev besluttet at annoncering af 

generalforsamling fremadrettet sker på 
Bøgeskovhallens hjemmeside og sociale 
medier, med 14 dages varsel som nu.  
Regnskabet føres af kassereren og 
udarbejdes/gennemgås af en 
statsautoriseret revisor.  
Birgitte fra kommunen har sagt god for 
ændringen af ordlyden. Forslag sættes 
på dagsordenen til generalforsamlingen.  

E) MLH og LAD er på valg og genopstiller. 
TIH genopstiller som suppleant.    

F) TIH sørger for bestilling af mad. (stegt 
flæsk og persillesauce) LSW sørger for 
drikkevarer. 

G) Toke forslås som kasserer.  
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Alle 

Eventuelt 

A)  Bestyrelseshåndbog 

B)  Visionsarbejdet fremadrettet 

A) MLH påbegynder arbejdet med en 
bestyrelseshåndbog.  

B) Skal der arbejdes med løbende 



  
  

 

C)  Bilagskontrollanter 

D)  Køkken / Café fremadrettet 

 

C) Forslag til generalforsamling. Vi skal 
have fundet en bilagskontrollant til 
støtteforeningens regnskab. Michael 
laver et udkast.  

D) Vi arbejder videre med en anden løsning 
end forpagterløsningen. 
Med bestyrelsens opbakning snakker 
LSW med dart om deres kontrakt.   
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Alle 

Næste bestyrelsesmøde 

Onsdag den 27. marts 2024 kl. 1800. 

Eventuelle afbud meddeles formanden 
på mail: formand@boegeskovhallen.dk 
 

Vel mødt.        

 
Ref.: LAD 


